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Protokół nr 1/24 

z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów 

Rady Miejskiej w Mosinie, które odbyło się w dniu 28 maja 2024 r., 

w Sali Posiedzeń Urzędu Miejskiego w Mosinie, pl. 20 Października 1  

Posiedzenie otworzył o godz. 17:06 Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Mosinie Ziemowit Maląg. W obradach udział wzięli członkowie Komisji 

Budżetu i Finansów Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście, zgodnie z listami 

obecności, które znajdują się w materiałach komisji. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA:  

Radna Jolanta Szymczak zgłosiła i zarekomendowała kandydaturę radnej 

Wiesławy Mani na Przewodniczącą Komisji Budżetu i Finansów. 

Radna Wiesława Mania wyraziła zgodę na kandydowanie na funkcję 

przewodniczącej wyżej wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania, Komisja Budżetu i Finansów 

wybrała na przewodniczącą wyżej wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej 

w Mosinie radną Wiesławę Manię – jednogłośnie, czyli 11 głosami „za”. 

W związku z takim wynikiem głosowania, Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Mosinie Ziemowit Maląg przekazał prowadzenie obrad Przewodniczącej 

Komisji Budżetu i Finansów Wiesławie Mani. 

Radna Jolanta Szymczak zgłosiła kandydaturę radnego Łukasza 

Grzybaka na Zastępcę Przewodniczącej Komisji Budżetu i Finansów. 

Radny Łukasz Grzybak wyraził zgodę na kandydowanie na funkcję 

zastępcy przewodniczącej wyżej wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej 

w Mosinie. 

W wyniku przeprowadzonego głosowania, Komisja Budżetu i Finansów 

wybrała na zastępcę przewodniczącej wyżej wymienionej komisji stałej Rady 

Miejskiej w Mosinie radnego Łukasza Grzybaka – jednogłośnie, czyli 

11 głosami „za”. 

Skarbnik Gminy Mosina Tatiana Cynka przedstawiła autopoprawki 

do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2024, 

który znajduje się w materiałach komisji i do projektu uchwały w sprawie 

zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mosina na lata 2024-2034. 

W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− odpisu na fundusz socjalny w szkołach; 

− zwiększenia wydatków bieżących na utrzymanie zieleni na ul. Lema 

w Mosinie i na „Gliniankach”; 

− potrzeby dokonania nasadzeń w parku przy Kanale Mosińskim w Mosinie, 

obecnego stanu tego parku i potrzeby zabezpieczenia środków 

finansowych na jego utrzymanie; 
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− prawoskrętu z ul. Wawrzyniaka  w ul. Mostową w Mosinie i potrzeby 

likwidacji zielonej strzałki; 

− modernizacji oświetlenia ulicznego; 

− powiększania zakresu zadań dwuletnich; 

− przekazania przez OSP Mosina samochodu osobowego Gminie Mosina 

i przeznaczenia dotychczasowego samochodu użytkowanego przez 

Kierownika Referatu Zarządzania Kryzysowego; 

− zwiększenia wydatków bieżących o kwotę w wysokości 73.800,44 zł 

na zakup usług z obszaru IT Urzędu Miejskiego w Mosinie; 

− zwiększenia wydatków na budowę, przebudowę dróg dojazdowych do pól. 

Udział w niej wzięli: radna Elżbieta Jarecka, radna Wiesława Mania, 

radny Ryszard Rybicki, radny Arkadiusz Cebulski, radny Ziemowit 

Maląg i radny Adam Monikowski.  

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Zastępca Burmistrza 

Gminy Mosina Roman Kolankiewicz, Skarbnik Gminy Mosina Tatiana 

Cynka i Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst. 

Przewodnicząca obrad Wiesława Mania zwróciła się z prośbą do Skarbnik 

Gminy Mosina Tatiany Cynki o przygotowanie skorygowanych 

i uzupełnionych autopoprawek. 

Skarbnik Gminy Mosina Tatiana Cynka przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mosina na lata 

2024-2034, który znajduje się w materiałach komisji. 

Komisja Budżetu i Finansów przyjęła 10 głosami „za” – wniosek nr 1 

dotyczący zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2024 wraz z autopoprawkami. Radny Arkadiusz 

Cebulski nie wziął udziału w tym głosowaniu. 

Komisja Budżetu i Finansów przyjęła 10 głosami „za” – wniosek nr 2 

dotyczący zaopiniowania projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Mosina na lata 2024-2034 wraz 

z autopoprawkami. Radny Arkadiusz Cebulski nie wziął udziału w tym 

głosowaniu. 

Skarbnik Gminy Mosina Tatiana Cynka przedstawiła projekt uchwały 

w sprawie emisji obligacji Gminy Mosina oraz określenia zasad zbywania, 

nabywania i wykupu, który znajduje się w materiałach komisji. 

W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− przyczyn spłacania przez Gminę Mosina z obligacji długu w wysokości 

9.000.000,00 zł; 

− przeznaczenia pozostałej kwoty pozyskanej z emisji obligacji na cele 

inwestycyjne; 
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− wartości autobusów stojących w siedzibie Zakładu Usług Komunalnych 

Sp. z o. o. w Mosinie, stopnia ich wykorzystania i możliwości ich 

sprzedaży; 

− osoby odpowiedzialnej za decyzję o zakupie tych autobusów 

i poniesionych przez nią konsekwencji; 

− parku przy Kanale Mosińskim w Mosinie, który powstał na wniosek 

mieszkańców; 

− wątpliwości co do potrzeby realizacji „Kokotka” i pałacu „Budzyń” 

ze względu na duży koszt ich utrzymania i potrzeby rozważenia sprzedaży 

tych obiektów; 

− potrzeby szukania oszczędności w wydatkach bieżących; 

− potrzeby rozsądnego planowania inwestycji. 

Udział w niej wzięli: radny Arkadiusz Cebulski, radny Jerzy Falbierski, 

radny Ziemowit Maląg, radna Wiesława Mania, radny Łukasz Grzybak, 

radny Ryszard Rybicki i radna Elżbieta Jarecka.  

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Skarbnik Gminy Mosina 

Tatiana Cynka, Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz 

i Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst. 

Komisja Budżetu i Finansów przyjęła 9 głosami „za”, przy 2 głosach 

„przeciw” – wniosek nr 3 dotyczący zaopiniowania projektu uchwały 

w sprawie emisji obligacji Gminy Mosina oraz określenia zasad zbywania, 

nabywania i wykupu. 

W tym momencie Salę Posiedzeń opuściła radna Donata Mrozik, tak więc 

odtąd w dalszym ciągu tego posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów udział 

brało 10 jej członków. 

Skarbnik Gminy Mosina Tatiana Cynka poinformowała, że Burmistrz Gminy 

Mosina nie wydał zarządzenia w sprawie zmiany budżetu Gminy Mosina 

na rok 2025. Następnie przedstawiła informacje o realizacji wydatków 

Gminy Mosina z zakresu wynagrodzeń w marcu i kwietniu 2024 r., które 

znajdują się w materiałach komisji. 

W dyskusji nad wykonaniem budżetu Gminy Mosina za 2023 rok poruszono 

między innymi następujące tematy: 

− potrzeby stworzenia w Urzędzie Miejskim w Mosinie jednostki kontrolingu, 

która współpracowałaby z kierownikami referatów; 

− dużej częstotliwości wprowadzania zmian budżetowych; 

− potrzeby dokonania korekty liczby zadań inwestycyjnych; 

− oceny wykonania budżetu Gminy Mosina za 2023 rok; 

− wpływu niewykonania inwestycji na wysokość wolnych środków 

finansowych; 

− premii i nagród w Urzędzie Miejskim w Mosinie i schematu ich 

przyznawania; 
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− oceny merytorycznej informacji o stanie mienia komunalnego; 

− zbyt dużej liczby rozpoczętych inwestycji; 

− spółek komunalnych. 

Udział w niej wzięli: radna Elżbieta Jarecka, radny Łukasz Grzybak 

i radna Wiesława Mania. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Zastępca Burmistrza 

Gminy Mosina Roman Kolankiewicz, Skarbnik Gminy Mosina Tatiana 

Cynka i Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst.  

Komisja Budżetu i Finansów przyjęła jednogłośnie, czyli 10 głosami „za” – 

wniosek nr 4 dotyczący zaopiniowania sprawozdania z wykonania budżetu 

Gminy Mosina za 2023 rok. 

Prowadząca obrady Wiesława Mania zwróciła się z prośbą o zgłaszanie 

ewentualnych korekt do planu pracy Komisji Budżetu i Finansów na rok 

2024. 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz zwrócił uwagę 

na potrzebę podjęcia decyzji w sprawie formy i wielkości środków 

finansowych w funduszu sołeckim. 

Przewodnicząca obrad Wiesława Mania zaproponowała, aby tym tematem 

zająć się na następnym posiedzeniu Komisji Budżetu i Finansów. 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz udzielił 

odpowiedzi na pytanie radnej Jolanty Szymczak dotyczące stanu prac nad 

raportem o stanie Gminy Mosina za rok 2023. 

Skarbnik Gminy Mosina Tatiana Cynka powiadomiła, że została 

Skarbnikiem Powiatu Śremskiego i o konsekwencjach z tym związanych.  

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz poinformował 

o przejściu dotychczasowego Sekretarza Gminy Mosina Doroty Tomyślak 

do pracy w Urzędzie Miejskim w Śremie. Następnie udzielił odpowiedzi 

na pytania radnej Wiesławy Mani dotyczące terminu konkursu na nowego 

Skarbnika Gminy Mosina i terminu, do którego pracować będzie w Urzędzie 

Miejskim w Mosinie Sekretarz Gminy Mosina Dorota Tomyślak. 

Ponadto w dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− podejmowanych działań w sprawie naboru informatyka do pracy 

w Urzędzie Miejskim w Mosinie; 

− kierunku propozycji dotyczących formy i wielkości środków finansowych 

w funduszu sołeckim; 

− kontynuowania praktyki wysyłania faktur do sołtysów drogą pocztową 

i kosztów z tym związanych. 

Udział w niej wzięli: radna Wiesława Mania, radny Łukasz Grzybak, 

radny Adam Monikowski, radny Ryszard Rybicki, radna Elżbieta 

Jarecka, radny Jerzy Falbierski oraz radny Michał Sobieski. 
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Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Zastępca Burmistrza 

Gminy Mosina Roman Kolankiewicz i Skarbnik Gminy Mosina Tatiana 

Cynka. 

WNIOSKI PRZYJĘTE PRZEZ KOMISJĘ BUDŻETU i FINANSÓW: 

1. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie zmiany uchwały 

budżetowej na rok 2024 wraz z autopoprawkami. 

2. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Mosina na lata 2024-2034 

wraz z autopoprawkami. 

3. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie emisji obligacji 

Gminy Mosina oraz określenia zasad zbywania, nabywania i wykupu. 

4. Komisja pozytywnie opiniuje sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy 

Mosina za 2023 rok. 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 20:13. 

protokołował przewodniczył przewodniczyła 

(-) Piotr Sokołowski (-) Ziemowit Maląg (-) Wiesława Mania 


